

January 21

1月21日

Dear UISZ Students, Parents, and colleagues,

亲爱的 UISZ 学生家长和同事

Our school has seen numerous activities over the past week. First, we were happy to host our flagship event, U2NESCO. The event has been held safely and successfully, with most schools participating on-site and one more online. Special commendations to Mr Benard Opanga, and students Jack and Rosie for the organisation.

在过去的一周里，我们学校举办了许多活动。首先，我们很高兴顺利主办了旗舰活动 U2NESCO。我们成功且安全地举办此次活动，其中大部分学校在现场参与，另有一所学校在线上参与。我在此特别赞扬 Benard Opanga 老师和学生 Jack 和 Rosie 的组织。

Another special event took place last Monday where representatives of the UEF Board as well as UISZ parents, students, and employees, attended the Capping ceremony of the new school. It was again a successful event which transported us to envision UISZ's bright future. A video of the event will be broadcasted soon.

另一项特别活动于上周一举行，誉德莱教育基金董事会的代表以及 UISZ 的家长、学生和员工参加了新学校的封顶仪式。这又是一个成功的事件，让我们展望了 UISZ 的光明未来。活动视频将很快播出。

Once again, please do not miss our **Lunar New Year special afternoon** this coming Friday, January 28, from 12:30pm to 3:30pm. Please wear **RED** for the occasion.

温馨提示，请不要错过我们即将到来的农历新年特别的下午，1月28日星期五，下午 12:30 到 3:30。请穿**红色**的衣服参加我们活动。

Have a great week!

祝大家度过愉快的一周！

Date 日期	Time 时间	Event 活动	Parents invited? 是否邀请家长	Event description 活动详情
January 18 1月18日	All Day 全天	GISES Year 2/3 Track and field event @CIS GISES 2 年级 3 年級的 Track and field 比赛	No, sorry 恕不邀请	Students are invited to Board on Monday night. 学生们被邀请在星期 一晚上住宿。

January 21-22 1月21日至 22日	All Day 全天	ACAMIS Basketball Tournament @UISG ACAMIS 篮球比赛	No, sorry 恕不邀请	
January 28 1月28日	12:30- 3:35pm	Lunar New Year Celebration 中国农历新年	YES, please!! 邀请!!	如果有 COVID 限制，家长可能会被要求不参加活动。